
Fra: Helge Sigve Wiig <hsw@wicoeiendom.no> 
Sendt: 11. juli 2014 14:07 
Til: Kjersti Flatråker 
Kopi: 'Njal Erland' 
Emne: Kuvågen, reguleringssak 
 
Hei! 
Vi har besluttet å legge denne saken på is. Det skyldes først og fremst at markedet for sjøhytter er veldig 
svakt og ser derfor ikke noe grunnlag for å regulere inn flere tomter. 
 
 
Med vennlig hilsen 
Radøy Hyttegrend AS 
 
Helge S. Wiig 


